
 

 

Beantwoording politiek/technische vragen raadsleden 

 

Nummer DOC-20-237325 

Zaaknummer Z-19-083017 

Naam raadslid R. Manshanden 

Fractie GroenLinks 

Onderwerp Raadsvragen GroenLinks milieugevolgen brand bedrijventerrein 

Zevenhuis 

Datum waarop de vraag is gesteld 9 maart 2020 

Termijn beantwoording is 1 week voor technische en maximaal 2 weken voor politieke vragen. 

Portefeuillehouder  

Afdeling  

 

Inleiding 

Onlangs heeft een inwoner van Zwaagdijk-west, dicht bij Bedrijventerrein Zevenhuis, ons gebeld 

over de vervuiling in de sloot rondom zijn huis. Volgens deze omwonende is dit veroorzaakt door de 

grote brand op het terrein van Zevenhuis een paar weken geleden.  Het water stonk enorm en er 

dreven dode vissen in de sloot. Dit bracht ons op de volgende vragen:  

 

1.  Heeft het college dit signaal ook ontvangen en zo ja, heeft het college een rol in deze, 

of is dit een zaak voor het Hoogheemraad schap of een andere partij zoals de 

Omgevingsdienst? 

antwoord  Het college heeft hier tot op heden nog geen signaal over ontvangen. Het college heeft 

ook geen verantwoordelijkheden op het gebied van toezicht en handhaving op kwaliteit 

van het oppervlaktewater. Deze verantwoordelijkheid ligt bij het Hoogheemraadschap 

Hollands Noorderkwartier (hierna: HHNK). 

 

Tijdens de brand was de Omgevingsdienst Noord-Holland Noord (hierna: ODNHN) 

aanwezig namens de gemeente om eventuele milieuverontreinigingen te testen.   

De ODNHN en het HHNK hebben vervolgens afstemming gehad over de mogelijke 

verontreiniging van het oppervlaktewater en de te nemen maatregelen. De ODNHN 

heeft hier namens de gemeente geen verdere stappen in ondernomen, omdat het HHNK 

verantwoordelijk is voor het voorkomen dan wel saneren van verontreiniging van 

oppervlaktewater. 

 

2. Mocht het een zaak van het Hoogheemraadschap en/of het OD zijn, bent u niettemin 

bereid contact met het HHS en/of het OD op te nemen om te verifiëren of het 

inderdaad om een vervuiling als gevolg van deze brand gaat? 

antwoord Het college is bereid met het HHNK in gesprek te gaan over de mogelijke vervuiling, 

met de vraag welke actie zij op dit moment willen en kunnen nemen. Hierbij houdt het 

college namelijk wel rekening met de gevolgen van de huidige coronacrisis voor hun 

organisatie.   



 

 

3. Mochten er inderdaad naast de materiële gevolgen ook milieu gevolgen ( van water en 

bodem en de natuur) zijn door deze brand, welke stappen worden er daarop 

ondernomen? 

Antwoord Tijdens de brand was de ODNHN aanwezig om toe te zien op omgang met eventuele 

milieu verontreinigingen, maar hebben deze niet aangetroffen. Indien dit wel het geval 

is, zal de ODNHN hier namens de gemeente Hoorn bij eventuele verontreinigingen 

binnen de inrichting handhavend optreden en acties in gang zetten om de 

verontreiniging aan te pakken. Bodemverontreiniging buiten de inrichting valt onder de 

Wet bodembescherming, waarvan Gedeputeerde Staten van provincie Noord-Holland het 

bevoegd gezag zijn. Het waterbeheer en saneren van verontreinigingen vallen onder de 

verantwoordelijkheid van het HHNK. 

4. Deze brand had een behoorlijke impact op de omgeving. Hoe is hierover 

gecommuniceerd met de omwonenden en is er ook een vorm van nazorg geweest naar 

aanleiding van deze gebeurtenis? 

Antwoord Op zaterdagochtend 22 februari (de ochtend na de brand) is er vanuit gemeente 

Medemblik een brief verstuurd naar omwonenden van de Zwaagdijk waarmee zij op de 

hoogte zijn gebracht van de brand. Ook is in deze brief beschreven hoe bewoners om 

kunnen gaan met brokstukken die op privéterreinen terecht zijn gekomen. Tevens is hen 

gecommuniceerd dat er geen schadelijke stoffen vrij zijn gekomen. Deze brief is ook de 

website geplaatst.   

 

 


